

聖地牙哥北郡中文學校
二零二三年九月十六日

老師：
班級：

第四週 學校聯絡事項

1、購買新電腦募款活動，即日起開始，請大家踴躍支持！提供學生更好的中文學習環境，詳情請看網站。

a、Zelle 捐款<treasurer.nccs@sdcca-nccs.org> memo: Fundraising

b、現金或支票(payable to: SDCCA-NCCS, memo: Fundraising) 請交到 703 辦公室。

2、本週學校活動：

- 寫字比賽報名開始：<https://forms.gle/3CgS5WX1wmqSqsuj9> (比賽日期 10/14; 報名截止 9/30)
比賽相關問題請電郵 contests@sdcca-nccs.org。比賽當天需要家長幫忙，請上網填寫[家長志工服務Sign up](#)
- 年刊封面徵稿開始，徵稿辦法請看報名表：<https://forms.gle/ttjwN2jGUY6ZFm1VA>
- 普通班退費截止。

3、校園安全注意事項：

- 9:30-12:00,學校大門會關上. 請家長由辦公室 703 進入學校。

4、近期學校活動：(參考學校全年行事曆)

- 9/23 放假一週; 9/30 恢復上課。
- 9/30 普通班開學說明會及班級座談會。
中秋節慶祝活動在學校中庭舉行，歡迎家長一起參加。
- 10/2 (一) 學分班文化課: 參觀文化訪問團表演
- 10/7 家長代表歡迎會, 中華文化聯誼會主辦迎新活動

5、課外活動：

- 聖地牙哥北郡文教中心課程：

國畫課 9/7-10/12, 每週四 10am-12pm, 報名表: <https://shorturl.at/gxIKZ>

太極功夫扇 9/12-11/14, 每週二 1:30-2:30pm, 報名表: <https://shorturl.at/hCJLV>

- 9/23 同鄉會中秋聯歡會：

票價: 會員\$15, 非會員\$20. 12PM用餐. 可向台灣中心櫃台或林玉英老師購票。


- 10/2 (一) 7:00pm 來自台灣的「當代樂坊」在聖地亞哥的 Joan B. Kroc 劇院演出「讓世界聽見臺灣」購票網站: <https://tinyurl.com/3nyha5me>

6、聯絡我們

- 電子信箱(校務): info@sdcca-nccs.org 家長會: pta@sdcca-nccs.org 

學生姓名 (Student Name): _____ 家長簽名 (Parent Signature): _____

Week 4: Weekly Bulletin

1. **Computers Fundraising Drive! Investing in the future of our students. Please check the school website for [details](#).**
 - Zelle to <treasurer.nccs@sdcca-nccs.org> (memo: Fundraising); or
 - Send cash or a check (payable to SDCCA-NCCS, memo: Fundraising) to the office (room 703).
2. This week's activities:
 - **Handwriting Contest Registration** will start on 9/16, 9am: <https://forms.gle/3CgS5WX1wmqSqsuj9> (contest date: 10/14, registration deadline: 9/30)
Please direct all contest related questions to contests@sdcca-nccs.org. We need volunteers on the contest day. Please sign up for the [parent volunteer sheet](#).
 - **Yearbook Cover Design Contest** registration will start on 9/16: <https://forms.gle/ttjwN2jGUY6ZFm1VA>
 - Last day for refund.
3. Campus Safety Notes:
 - **9:30-12:00: BMMS main gate will be closed. Please use office Room 703 to enter the campus.**
4. **Upcoming Events:**
 - **9/23 No School! School resumes on 9/30.**
 - **9/30 Back to School Meeting & Parent-Teacher Conference (Regular Classes)**
BMMS Quad: Moon Festival hosted by PTA
 - 10/2(Mon) Credit Class Cultural Class. Please check with your teacher for details.
 - **10/7 Room parents welcome party hosted by PTA. Welcome party hosted by SDCCA**
5. **Extra Events:**
 - SDCCA-Learning Center Classes:
 - Chinese painting class:
9/7-10/12 (Thursdays 10am - 12pm), Registration Form: <https://shorturl.at/gxIKZ>
 - TaiChi Fan Dance:
9/12-11/14 (Tuesdays 1:30 - 2:30pm), Registration Form: <https://shorturl.at/hCJLV>
 - 9/23 SDTCA Moon Festival Celebration:
12:00 at Taiwan Center. Lunch ticket: member \$15, non-member \$20,
Please contact Carol Lin for tickets.
 - Formosa Melody Music Center (FMMC), "Sound of Taiwan 讓世界聽見臺灣", at the Joan B. Kroc Theater on Monday, October 2nd, at 7:00 pm. Purchase Ticket: <https://tinyurl.com/3nyha5me>
6. **Contact us**
 - Email (NCCS): info@sdcca-nccs.org PTA: pta@sdcca-nccs.org 

學生姓名 (Student Name): _____

家長簽名 (Parent Signature): _____